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3. SJEDNICA  
GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULE 
održana u srijedu, 28.07.2021. godine u 

„Dvorani Pula“ Fakulteta ekonomije i turizma,  
Pula, Preradovićeva br. 1 
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SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 

održane u srijedu, 28.07.2021. godine u 
„Dvorani Pula“ Fakulteta ekonomije i turizma,  

Pula, Preradovićeva br. 1 
 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorila DUŠICA RADOJČIĆ (Možemo!-NL-ORaH), koja je sjednici 
i predsjedavala: 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan, egrege consiglere e consiglieri buon giorno,  

otvaram 3. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Zbog ograničenosti prostora vijećnice u Gradskoj palači, a sukladno preporuci Stožera civilne 
zaštite o potrebi većeg prostora za održavanje sjednice, ista se održava u većem prostoru 
dvorane „Pula“ Fakulteta ekonomije i turizma. Predsjednica ističe važnost cijepljenja protiv 
virusa COV 19 te sugerira sudionicima da se mogu cijepiti kako bi se sjednice održavale pod 
boljim okolnostima bez maski, ukoliko bi svi bili cijepljeni. 
 
Predsjednica utvrđuje kvorum: 
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričić F.Zoričić-mirovanje mandata 

2. SELMA IBRIŠAGIĆ NL Filipa Zoričić I.Močenić-mirovanje mandata 
3. KRISTIJAN BITERI NL Filipa Zoričić  
4. IVANA MOHOROVIĆ  NL Filipa Zoričić  
5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO-NL-ORaH  
6. MIHA PAUS MOŽEMO-NL-ORaH  
7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO-NL-ORaH  
8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO-NL-ORaH  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP  
10. IGOR BELAS SDP  
11. SINIŠA GORDIĆ SDP  
12. ELENA PUH BELCI IDS-ISU-ZELENI  
13. MIODRAG ČERINA IDS-ISU-ZELENI  
14. JADRANKA ČERNJUL IDS-ISU-ZELENI  
15. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU-ZELENI  
16. MASSIMO BRAJUHA IDS-ISU-ZELENI  
17. MARIN LEROTIĆ IDS-ISU-ZELENI  
18. MONICA DEROCCHI IDS-ISU-ZELENI  
19.  MARIJA MARKOVIĆ-

NIKOLOVSKI 
IDS-ISU-ZELENI  

20. MIRKO JURKIĆ HDZ  
21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  
 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav eGlasanja i prema evidencijskim listićima utvrđuje da je 
na 3. sjednici prisutan 21 od ukupno 21 vijećnika, te da Gradsko vijeće može pravovaljano 
odlučivati. 
 



 
 
Predsjednica pozdravlja  
- gosp. Filipa Zoričića, Gradonačelnika Grada Pule 
- gđu. Ivonu Močenić i zamjenicu gradonačelnika  
- pročelnike upravnih tijela grada  
- direktore trgovačkih društava  
- ravnatelje javnih ustanova  
- predstavnike MEDIJA 
- gđu. Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik  
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na 
mrežnim stranicama Grada Pule  
- i ostale GOSTE  
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule 
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika 
ANJA ADEMI, p.o. pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu 
VESNA SAJIĆ, p.o. pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo 
SLAVICA JELOVAC, p.o. pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i mjesnu samoupravu 
INGRID BULIAN, p.o.pročelnica UO prostorno planiranje i zaštitu okoliša 
DIJANA AŽIĆ p.o. pročelnica UO komunalni sustav i upravljanje imovinom 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ, p.o. pročelnica UO za društvene djelatnosti i mlade 
LENA RADUNIĆ, p.o.pročelnica UO za kulturu i razvoj civilnog društva 
NEBOJŠA NIKOLIĆ, p.o. pročelnik Službe za poslove zastupanje Grada 
VANJA JUHAS, informatičar 
GORAN KLIMOV, informatičar 
MICHEL PERCAN, administrativni referent-eGlasanje 
JOVANA PRUSAC FABRIS, protokol 
MIRNA RADOLOVIĆ, pomoćni pročelnicu UO za komunalni sustav i upravljanje imovinom 
IGOR BUKARICA, voditelj pododsjeka za izgradnju u UO za komunalni sustav i upravljanje 
imovinom 
MARIJAN KAURIĆ, Covid redar 
GRACIELA PETEH, spremačica 
ALEKSANDAR MATIĆ, direktor, Castrum Pula 97. d.o.o. 
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, direktor, FRATARSKI d.o.o.  
VESNA DUKIĆ, direktorica, Kaštijun d.o.o. Pula 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor, Luka Pula d.o.o. 
DARKO BURŠIČ, direktor, Monte Giro d.o.o.  
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor, Plinara d.o.o. 
IGOR STARI, direktor Pula Herculanea d.o.o. i Pragrande d.o.o. 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor, Pula Parking d.o.o. 
IGOR ŠKATAR, direktor, Pulapromet d.o.o. 
SAMUEL SMAILBAŠIĆ, direktor, Pula Sport d.o.o. 
RENATO PERC, direktor, Tržnica d.o.o. 
DEAN STARČIĆ, direktor, Vodovod Pula d.o.o. 
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica, Dječji vrtić Pula 
SANJA SUBOTIĆ, Dječji vrtića Mali svijet 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica, DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETTA MOROSIN, ravnateljica, Dnevni centar Veruda-Pula 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica, Gradska knjižnica i čitaonica Pula 



 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj, Pučko otvoreno učilište Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica, INK–Gradsko kazalište Pula 
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula Film Festival 
EDVIN MATKO JURŠIĆ, zamjenik zapovjednika Javne vatrogasne postrojbe Pula 
BRANKO ULEŽIĆ, glavni tajnik Sportske zajednice Grada Pule  
 
 
PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
Poziv s materijalima za 3. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 20. srpnja 
2021. godine, osim materijala za točku 2. koji vam je dostavljen 23. srpnja 2021. godine. 
Prijedlozi akata i materijali za 3. sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule.  
Budući nije zaprimljen drugi prijedlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda stavlja na glasanje 
DNEVNI RED 3. sjednice Gradskog vijeća koji je predložen 20.07.2021. sa 6. točaka dnevnog 
reda te predsjednica utvrđuje da je  
 
 

VIJEĆE sa 21 glasom  “ZA” i bez glasova “PROTIV” usvojilo predloženi dnevni red 3. 
sjednice Gradskog vijeća 

 
 

D N E V N I  R E D  

 

1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 2. sjednice Gradskog vijeća od 14.07.2021. godine 
3. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju javnih ustanova za 2020. godinu:  
3.1.  Dječji vrtić Pula  
3.2.  Dječji vrtić „Mali svijet“  
3.3.  Dječji vrtić–Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula - Pola 
3.4.  Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda – Pula 
3.5.  Pučko otvoreno učilište Pula  
3.6.  Sportska zajednica Grada Pule 
3.7.  Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
3.8.  Istarsko narodno kazalište-Gradsko kazalište Pula 
3.9.  JU Pula Film Festival  
3.10. Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2020. godinu i na Izvješće o radu Upravnog vijeća 

Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01. do 31.12.2020. 
4. Donošenje Odluke o provedbi posebnih mjera sprječavanja odbacivanja otpada u odnosu na 

lokacije na kojima je u više navrata utvrđeno nepropisno odbacivanje otpada na području 
Grada Pula-Pola  

5. Donošenje Odluke o uvjetima i postupku za izbor kandidata za članove upravnih vijeća 
ustanova čiji je osnivač Grad Pula-Pola 

6. Donošenje Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika Općinskog suda 
u Puli-Pola 
 
 
 
 



 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
Na 2. sjednici nisu stigli postaviti vijećnička pitanja vijećnici koji danas imaju prednost: 

1. MIODRAG ČERINA 
2. ARMEDIO ZIMOLO 
3. MONICA DEROCCHI 

 
Nakon njih se prijavljuju za pitanja vijećnici:  
IVANA MOHOROVIĆ, DUŠICA RADOJČIĆ, SANJA RADOLOVIĆ, SELMA IBRIŠAGIĆ, 
IGOR BELAS, SINIŠA GORDIĆ, KRISTIJAN BITERI, DUŠANKO BABIĆ, MIHA PAUS,  
NOEL MIRKOVIĆ, ARDEMIO ZIMOLO, MIODRAG ČERINA, MARIN LEROTIĆ,  
JADRANKA ČERNJUL, MASSIMO BRAJUHA, ELENA PUH BELCI, MONICA 
DEROCCHI, 
MARIJA MARKOVIĆ NIKOLOVSKI, SEAD SOLDATIĆ, MIRKO JURKIĆ, koji će pitanja 
postavljati naizmjenično pozicija/opozicija. 
 
MIODRAG ČERINA 
postavlja dva pitanja za gradonačelnika. 
Prvo je vezano za rujan. Obojica smo bili profesori škole i ravnatelji škole. Rujan je trenutak u 
kojem 1000 naših mladih sugrađana kreću u osnovne i srednje škole i na fakultet. Čuo sam da 
ste predvidjeli mobilne timove za pomoć učenicima na početku godine. Mislim da to nije 
pametno rešenje, Ja ću nešto drugo predložiti. Dakle radi se o djeci koja su školsku godinu 
provela ispred ekrana i bez socijalne interakcije zatvorena u svoje domove. Ja ću vam iz 
perspektive ravnatelja studentskog centra reći da sam to osjetio među studentima našeg 
sveučilišta. Osjeća se da su uznemireni, da nisu zadovoljni, da su pomalo agresivni, ne bi 
vjerovali, tako da imam jednu ideju koju bih vam htio prezentirati. Mislim da je dosta 
kvalitetno. Dakle sad će mi vjerojatno profesori zamjeriti jer ću predložiti da se stvori tim 
osoba koji bi se sastojao od recimo predstavnika odjela za društvene djelatnosti i mladež, 
županijskog upravnog odjela za obrazovanje, zatim našeg fakulteta odgojno-obrazovne 
znanosti, dakle službe za mentalno zdravlje i prevenciju zavoda za javno zdravstvo i svih 
udruga psihologa i da se pripremi jedna edukativna radionica koja bi bila namijenjena 
prvenstveno razrednicima i stručnim suradnicima. Mi znamo da u našim školama nemaju sve 
škole stručne suradnike pa treba pripremiti razrednike i pustiti im malo vremena onaj tjedan 
prije kraja osmog mjeseca, početkom devetog mjeseca prije početka škole, kako bi razrednike 
pripremili za ono što očekujemo, da pripremimo alate, da pripremimo sve ono što je potrebno, 
kako bi taj trenutak za djecu naše učenike bio što bolji. Dakle, da se napravi jedan edukativni 
materijal, edukativna radionica. To se može organizirati i ja se nadam da će doći trenutak kad 
će vam se djeca vratiti u škole, da će fizički doći u razred, ako ne to će biti jako teške 
posljedice koje se već sada osjećaju. 
Drugo pitanje opet gradonačelniku. Pitanje je usmjereno prema mojoj molbi da se raspravlja o 
unutarnjem ustrojstvu, pravilniku upravnih tijela Grada. Jasno je da taj pravilnik ne donosi 
gradsko vijeće nego gradonačelnik i ima pravo. Ukoliko sam dobro shvatio, nakon izvještaja 
ravnatelja ustanova, oni su dobili zadatak da naprave prijedlog nove sistematizacije. Čitao sam 
da se traži da u svakom upravnom odjelu bude jedna osoba koja bi vodila Europske projekte, Ja 
bih samo zamolio da se koriste postojeći kapaciteti jer u odjelima rade upravo osobe koje su 
izuzetno sposobne, obrazovane i znaju svoj posao.  
 
 
 



 
FILIP ZORIČIĆ 
Dakle posve realna dva pitanja i komentar očekivano od vas i afirmativno apsolutno, 
konstruktivno i dapače slažem se upravo to je poanta na koji način po meni moramo surađivati 
i razgovarati, tako da hvala kolegi Čerina na tome. Dakle, samo jedan dodatak, mobilni timovi 
su taj jedan dodatak i način da pokušamo nešto učiniti jer nedostaje po školama logopeda, 
pedagoga, psihologa, koji će pomagati. Zasigurno ćemo odmah krenuti u vašu ideju koju 
apsolutno prihvaćam kao odličnu, nakon što se ljudi vrate s godišnjih odmora oko 20. kolovoza 
da se pripreme radionice, da razgovaraju ravnatelji s razrednicima i pripreme se određeni 
materijali, tako da sve što nas čeka bude spremno. Nadam se će školska godina biti dobra, da 
neće biti problema. Ali evo i donedavno sam bio ravnatelj gimnazije i kolega Čerina je dugo u 
obrazovanju i to je zaista veliki problem zadnje dvije godine da djeca uopće ne idu u školu. 
Učenici koji sad idu u treći razred 2 godine uopće nisu bili u školi, ne poznaju se među sobom, 
ne znaju svoje razrednike, ne znaju profesore, to je veliki problem. Mislim da će posljedice biti 
puno teže nego u vrijeme rata. To je zaista veliki problem o kojem moramo svi skupa 
razmišljati, to je jedna konsenzualna odluka, plemenita, jer su djeca prioritet a uopće nije 
politika, tako da hvala na tome, sigurno ćemo tako napraviti. Plan je da formiramo dva mobilna 
tima tamo gdje nedostaje logopeda, pedagoga, psihologa, da oni pomažu školama u kojim tih 
stručnjaka nema da vidimo kako možemo pomoći preventivno ako djeca budu u školi jer je 
puno problema.  
Drugo pitanje o unutarnjem ustrojstvu. Naravno da odlučuje gradonačelnik, ja ću biti slobodan 
tko god da me pita, poslati sve kako će to izgledati. Mi ćemo za EU timove koristiti postojeće 
kapacitete, ima stručnih ljudi u svim odjelima koji su sposobni i resurse koje već imamo u 
Gradu ćemo koristi. Okupiti ćemo ih oko jednog tima, u svakom odjelu će biti po jedan tim. 
Čeka nas veliki paket novaca europskih fondova, navodi se čak da će se moći ulagati u škole i 
vrtiće, tako da ćemo biti ekspeditivni u tome. To je jako važna tema, tako da hvala na toj 
napomeni. Kolegica Močenić, zamjenica gradonačelnika, će biti zadužena kao što ste sami 
rekli, u kontekstu komunikacije za zdravstvo, socijalu, obrazovanje, a kolega Bruno Cergnul, 
zamjenik gradonačelnika, vezano za manjinske skupine općenito, manjine, komunikacija s 
mjesnim odborima. Tako mi zapravo slažemo i te teme jer tko, što i kako radi, moramo se 
poslužiti još jasnije.  
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Pitanja postavljam gradonačelniku, prvo je vezano za zakupce, drugo za potpore poduzetništvu 
i gospodarstvu. Prvo, posljedice pandemije na gospodarstvo osjećaju se u cijelom svijetu, ne 
samo u Puli. Kako bi ublažili ovaj utjecaj Grad Pula je pravovremeno donio niz mjera za 
pomoć poduzetnicima i građanima pa je tako donio odluku za ovu godinu kojom su zakupci 
bili oslobođeni šest mjeseci plaćanja 30% zakupa, dok smo za zakupce koji djeluju preko 25 
godina zakup smanjili za čak 50 %. Navedene odredbe bile su na snazi sve do 30. lipnja, znači 
do kraja prošlog mjeseca. Iako su za vrijeme izborne kampanje sve stranke vladajuće koalicije 
obećavale velike pomoći zakupcima, vidimo da se do danas ništa po tom pitanju nije desilo, 
iako još svi rade pod epidemiološkim mjerama, gdje je zapelo. 
Drugo, najavljivali ste u kampanji smanjenje davanja pulskim poduzetnicima kako bi 
prebrodili krizu pandemije i oživili centar grada. Kada ćete uputiti na Gradsko vijeće odluke 
kojima će se smanjiti davanja. Kao jedan od gradova u Hrvatskoj koji najviše ulaže u razvoj 
gospodarstva, vlast IDS-a je za 2021. godini planirala poticanje gospodarskog razvoja kroz 
program „Potpore Pula 2021“, čiju su važnost prepoznali naši poduzetnici i u velikom broju 
apliciraju na bespovratna sredstva koja su im na raspolaganju. Osigurana su sredstva u 
proračunu, potreba ima i nacrt potpora je već bio napravljen. Što se čeka, sada je već gotovo 
osmi mjesec.  
 



 
FILIP ZORIČIĆ 
Mjere su bile do 30.6.2021. godine. Slažem se s vama da se po tom pitanju ništa nije dogodilo, 
dobit ćete pisanim putem odgovor. Dakle, drugi tjedan krećemo u tu drugu fazu drugog ostatka 
godine, ali će jasniji odgovor biti u pisanom materijalu. 
Što se tiče gospodarstva i potpore, 1,5 mil kuna... Ide javni poziv, tako da nastavljamo na takav 
način davati potpore u gospodarstvu. Za zakupce donosimo također mjere koje su bile do 30. 
lipnja i nastavljamo s time također i donijeti ćemo odluku drugi tjedan.  
 
MONICA DEROCHI 
Pitanje za gradonačelnika. Ono što mene zanima je da su se godinama provodile koordinacije 
Grada sa ustanovama i trgovačkim društvima. S obzirom da su te koordinacije bile korisne, o 
projektima, o aktivnostima koje se provode, mene zanima zašto se koordinacije više ne 
provode, odnosno da li vi imate u planu neki drugi način na koji će se koordinacije provoditi i 
kada će se početi provoditi. Budući da su današnja tema Vijeća izvještaji javnih ustanova, a u 
petak trgovačkih društava, zanima me koliko ste vi konkretno ustanova i društava osobno 
posjetili.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Poštovana vijećnice, do danas koordinacije nisu bile održavane jer smo mi došli u gradsku 
upravu 4. lipnja i naravno da smo morali najprije realizirati gradsku upravu pa kad smo je 
reorganizirali orijentirali smo se na sistematizacije i naravno da će koordinacije dalje ići i tu 
neće biti nikakve promjene. 
Što se tiče drugog pitanja vezano za posjet trgovačkim društvima, napominjem da je na 
današnji dan u mom uredu bilo 335 osoba u ovih mjesec i pol dana. Ja nisam osobno posjetio 
trgovačka društva, osim što smo bili u Vodovodu i razgovarali s nekim direktorima i nisam 
posjetio javne ustanove jer sam se javio ravnateljima i rekao da ću ih uskoro doći posjetiti, ali u 
ovom trenutku zaista nisam stigao. Prihvatiti ću to kao kritiku, možda sam mogao, ali nisam 
stigao.  
 
MONICA DEROCCHI 
Pitanja sam postavila isključivo zato što su izvještaji na rasporedu na sjednici Gradskog vijeća, 
mene je zanimalo, s obzirom da ste imali vremena za izlete u druge gradove, da ste za to u 
konačnici našli vremena, zašto niste posjetili ustanove, s obzirom da su oni bitni segment ovog 
Grada i s obzirom da ste u predizbornoj kampanji govorili da sam Grad ima puno problema 
koje treba riješiti.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Hvala na pitanju, dakle Grad ima problema koje treba rješavati, mi ih rješavamo, trebati će nam 
siguran sam, puno godina da ih riješimo, možda i desetljeće, ne znam, vidjeti ćemo. 
Što se tiče mojih posjeta gradovima, oni nisu bili izleti u turističkom angažmanu, nego su bili 
konkretni. Ti "izleti" kako ste ih vi nazvali, ta službena putovanja će također pomoći našem 
Gradu. Dakle ja ne brinem zbog direktora i ravnatelja, oni znaju da ću ih posjetiti i da ćemo 
razgovarati. Mnogi su već bili kod mene, ja sam imao sastanak sa direktorima u gradskoj palači 
i sastanak sa ravnateljima ustanova. Pročitao sam detaljno sva izvješća ustanova tako da će biti 
sve u redu ne brinite za to.  
 
Nakon pitanja vijećnika koji su imali prednost postavljanja sa 2. sjednice, za vijećnička pitanja 
su se dalje prijavili slijedeći vijećnici: 
 
 



 
IVANA MOHOROVIĆ 
Pitanje za pročelnicu Slavicu Jelovac vezano za jednostavni postupak javne nabave. Znamo da 
je skraćeni postupak nabave usluga i radova do 20.000,00 kn direktno narudžbenicom, a od 20 
do 70.000,00 kn može se slati poziv za dostavu ponuda samo jednom gospodarskom subjektu, 
a od 70 200.000,00 kn odnosno za radove do 500.000,00 kn postupak se svodi na slanje poziva 
na dostavu ponuda na najmanje 3 gospodarska subjekta po vlastitom izboru. Tu se otvara 
prostor za pogodovanje pojedinim gospodarskim subjektima jer direktan dogovor između njih 
je zakonom potpuno legitiman i dopušten i tako ispod radara nam se čini da bez kontrole odlazi 
velik dio javnog novca na račune određenim gospodarskim subjektima. Također cijepaju se 
usluge, vrijednosti usluga na manje iznose da bi se izbjegla javna nabava i jako rijetko se 
objavljuju natječaji za jednostavnu nabavu na web stranicama grada Pule, a postoji za to 
mogućnost elektroničkom oglasniku. Moje pitanje je tko i na koji način kontrolira provedbu 
spomenutog postupka i tko i na koji način kontrolira na koje adrese potencijalnih izvođača se 
šalju zahtjevi. Tko kontrolira dokumentaciju koja prethodi pozivu te da li postoji registar 
ugovora za jednostavnu nabavu kao što na primjer postoji za javnu nabavu. 
Drugo pitanje je za gospodina Bojanića iz Pula parkinga d.o.o. S obzirom da živim u centru 
grada i trenutno je jako živo i znamo svi koji je problem obzirom na veliku količinu turista i 
puno događaja u gradu i svaki put kad je oblačno vrijeme u gradu se napravi čep. Da li ste 
razmišljali o promjeni u politici naplate parkiranja obzirom da prva zona košta 15,00 kn na sat, 
što je turistima mislim jako malo. Vi praktički možete ispred Arene parkirati za 2,00 EUR dok 
recimo u Dubrovniku se cijene kreću od 50 do 70,00 kn u zidinama, a druga zona parkiranja u 
Puli košta 4,00 kn. Time se mislim stimulira turiste da parkiraju u centru pa čak i svi putokazi 
upućuju na to. U centru u Zagrebačkoj zna biti čep od Giardina do Bolnice. Da li ste razmišljali 
o promjeni prometne regulacije i da se upućuju građani i turisti da se parkiraju na Marsovom 
polju i van samog centra.  
 
SLAVICA JELOVAC 
Po pitanju javne nabave mogu reći samo ono što se odnosi na upravni odjel za opću upravu, da 
se primjenjuje se Zakon o javnoj nabavu, a za bagatelnu nabavu primjenjuje se pravilnik o 
bagatelnoj nabavi na nivou Grada, kojim je sve regulirano. Dobrodošle su sve primjedbe ako 
su u skladu sa zakonom, mi ćemo u pravilnik intervenirati i poboljšati stanje ako treba. Po 
pitanju registara, registri su svi objavljeni na našim web stranicama pa ako treba nešto 
poboljšati, možemo napraviti. Što se tiče bagatelne nabave ona nije obavezna za objavljivati 
putem oglasnika javne nabave. Tamo su samo velike nabave, tako da zakon nije prekršen u niti 
jednom segmentu nabave.  
 
IVANA MOHOROVIĆ 
Jasno mi da je zakon nije prekršen, to sam i rekla da je sve po zakonu, ali da li bi se moglo 
pravilnikom urediti da se jednostavna nabava, da se barem vidi registar tih ugovora bi se 
spriječile mogućnosti da ista poduzeća dobivaju poslove preko jednostavne nabave.  
 
SLAVICA JELOVAC 
O tome kako će se spriječiti da neko dobiva poslove javne nabave je stvar povjerenstva koje 
postupak provodi i samog postupka nabave, ne samo pravilnika. Pravilnikom je točno određen 
cijeli postupak i procedura kako se provodi nabava. Ne znam zašto se neke firme ponavljaju, to 
stvarno ne mogu reći, ja mogu samo govoriti ono što je vezano za moje upravno tijelo.  
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Prije nego što odgovorim na pitanje ja ću izraziti veliku zahvalu. Dakle ovim putem izražavam 
veliku zahvalu svim djelatnicima Pula parkinga jer oni nose najveći teret našeg poslovanja, da 



 
nema njih ne bi bilo ni Pula parkinga. Oni podnose najveći teret u poslovanju, a oni se nikad ne 
spominju u javnosti samo jednog razloga, a to je zato što profit iznad čovjeka, a čovjek je tko 
zna na kojem mjestu. Kiša, snijeg, sunce, neugodnosti na radnom mjestu... Ali morate znati da 
ti ljudi imaju svoje obitelji i oni žive svoj život i samozatajni su i nikome se ne žale. Zato, zbog 
svega navedenoga ja sam izuzetno ponosan na ljude kojima sam na čelu te firme. Još jedan put 
hvala djelatnicima. Što se tiče vašeg pitanja, odgovorit ću, vi više niste oporba, vi ste sada 
vlast. Da, ja se slažem da cijene parkinga u gradu Puli su enormno niske. Mi sa sa tim cijenama 
motiviramo ljude da dolaze u grad autima i da se voze, a da ne koriste autobuse, bicikle, idu 
pješke. Podatak za koji sigurno pretpostavljam da ne znate, a ne možete ga niti znati, da je 
Grad Pula prije 10 godina imao nešto oko 15 000 auta registriranih. Govorimo o gradu Puli, ne 
ovim satelitima oko nas. Danas Grad Pula ima 38 000 auta registriranih. Sa tim satelitima ima 
ih oko 56 000 auta. Znači, ni 50 garaža neće problem riješiti, ako ne riješimo način kako ljude 
demotivirati, da s autima ne ulaze u grad. Cijena parkinga kod Arene je 4,00 kn, uz iznimku da 
je ljetnom periodu od mjesec, dva, tri cijena 15,00 kn, što je također, slažem se, upravo malo. 
Mi moramo motivirati ljude da se voze javnim gradskim prijevozom i to je jedina kombinacija. 
Znači, Europska banka za obnovu i razvoj rekla je da Grad Pula nikada neće riješiti promet u 
gradu ako ne poveća cijene. Cijene moraju drastično biti veće. Ja sam jednom za svoj gušt bio 
u gradu i stao kod Karoline i gledao sam koji su auti u kolonama. Vjerujte, svaki treći auto 
vozila je jedna osoba. Nevjerojatno, znamo da je oblačno, znamo da su gužve, znamo da 
parkinga u toj količini nema. Međutim svi hoćemo ući u grad, u centar grada sa autom. Druga 
stvar, slika govori 1000 riječi (pokazuje sliku). Ta slika ispred, to je otprilike 100-tinu auti 
ispred MUP-a prometne policije. Ali nisu na nogostupu, nego su svi na travi. Mi ne možemo 
intervenirati, policija ne smije intervenirati. Može samo komunalni redar opalit kaznu od 
1.000,00 kn što treba sankcionirati. Zašto naše ljude gledati, strance puštati. U drugom članku 
kažu, na livadama za 100 kn, ljudi su napravili biznis od toga, a mi se igramo sa 4,00 kn. 
Poštovana vijećnice potpuno ste u pravu, podržavam javno da se na sljedećem sastanku o tome 
donese odluka, da cijena u Gradu bude 100,00 kn, bez obzira kakva je to biti represija ili nešto 
drugo, građani moraju biti svjesni da je privilegija voziti se autom. Autobus treba koristiti. 
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Žao mi je kolega iz HDZ-a koji su s nama u oporbi i ne stižu postaviti pitanja pa bih 
dragovoljno prepustio vijećničko pitanje kolegama iz HDZ-a ako dopušta gospođica 
predsjednica. 
 
MIRKO JURKIĆ 
postavio bih jedno pitanje vezano uz turiste i ugostiteljstvo. S obzirom da živim u centru grada 
itekako dobro znam koji su problemi, ne samo parkinga, to je jedna velika tema, nego je i s 
ugostiteljima. Ja bih rekao nije problem, ali išlo im se na ruku na način da, kada je počela 
nažalost ova COVID kriza i kada su donesene mjere da se stolovi u ugostiteljskim objektima 
na terasama moraju širiti na dovoljnu metražu kako bi postojao razmak između onih koji sjede 
za odvojenim stolovima, gradsko vijeće i ja također, sam glasao za to da se dopusti 
ugostiteljima da im se obračunava kvadratura istih terasa, ali da se dozvoli da se prošire tamo 
gdje je moguće bez da ometaju promet, fluktuacija komunikacije, dakle sve ostalo što ide na 
gradskim površinama. E sad, poneki ugostitelji su to shvatili dobronamjerno pa su se proširili 
onoliko zaista koliko je potrebno da se dobije nekakva metraža i da određeni ukupan broj 
osoba može sjediti na terasi, a da površina donekle ostane ista, ali poneki ugostitelji su to uzeli 
na način da svoje terase prošire dva puta ili tri, što bi opet bilo u redu kada se ne bi ometalo 
hodanje ili dostava ili kretanje, pogotovo invalidnim osobama ili bilo kome drugome. 
Međutim, to je sada u centru grada postao problem, sad ako prošećete vidite da su se stolovi 
preko Giardina razvukli doslovno od točke A do točke B, a da vi praktički ne možete proći 



 
preko Giardina ako niste bar duplo uži od mene, a nisam baš jako velik. Ne mogu proći ni 
kolica sa djecom, a invalidske odnosno osobe u invalidskim kolicima još manje. Mi imamo 
komunalne redare, koji su nakon nekoliko sastanaka vezanih uz ovaj problem. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Samo bih upozorila da vam je isteklo vrijeme, a morate reći kome postavljate pitanje. 
 
MIRKO JURKIĆ 
Znači pitanje je za Odjel za komunalno gospodarstvo, pa bih molio da se vidi, da komunalni 
redari koji su do sada odrađivali kvalitetan posao vezan uz buku, da obrate malo pozornost na 
raspored stolova tih istih ili svih ugostiteljskih objekata, da ti stolovi ne ometaju prohodnost po 
pločnicima ili trgovima jer je to postalo poprilično teško za komunikaciju.  
 
DIJANA AŽIĆ 
Terase koje se koriste, koriste se sukladno Planu korištenja javnih površina, koji akt se donosi 
u odjelu za prostorno uređenje i mi u komunalnom temeljem tog Plana donosimo rješenja o 
korištenju javnih površina. Proširenja o kojima govorite su također razrađena prostorno planski 
tako da se, tamo gdje god je bilo mogućnosti, se uvažavalo i izlazilo ugostiteljima u susret. 
Komunalni redari su svakodnevno na terenu i gdje uoče nekakvu nepravilnost idu na način da, 
s obzirom na tešku situaciju uzrokovanu COVID-om, za početak poduzimaju blaže mjere, 
opomene, a potom restriktivno. Gdje god uoče da je otežan promet i onemogućeno kretanje, 
oni stvarno djeluju, ali ako imate kakvo saznanje da negdje bi trebalo postupati, molimo da 
nam to prijavite da ovo ne bude kao kritika ili prozivanje.  
 
MIRKO JURKIĆ 
Dakle ovo nije prozivanje, nego bi bilo dovoljno da ste sinoć bili na Giardinima pa bi vam bilo 
potpuno jasno, ja vam mogu slikati bar 30 fotografija, gospodin gradonačelnik je igrom slučaja 
prošetao jučer preko Giardina, sreli smo se, pa je i on možda primijetio, a ako nije, vidi se da 
imate stolove koji na pločniku uz zgradu pa se ne može apsolutno proći.  
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Za vijećničko pitanje sam se i ja prijavila pa ću ga postaviti sa svog mjesta. 
Pitanje je za gospođu Sajić i također se odnosi na pitanje javne nabave ali sadrži i jedan 
prijedlog. Moje je mišljenje da se javnim novcem treba upravljati racionalno i da se može 
upravljati puno racionalnije od onoga što se činilo do sada, a to ću navesti na jednom 
premijeru. Mogla bi navesti jako puno primjera, ali jedan mi je "zapeo za oko". Znači prema 
članku 189. i 190. Zakona o javnoj nabavi postoji mogućnost sporazuma više javnih naručitelja 
o zajedničkoj provedbi nabave. Kad se iščitavaju ovi izvještaji trgovačkih društava za 4. 
sjednicu Gradskog vijeća, primijetila sam da sva TD imaju ugovorenu istu uslugu - uslugu 
kontrolinga. Do tada nisam znala što ta riječ znači pa sam se raspitala, pa za one koji kao i ja 
nisu znali, to je stručna pomoć u menadžmentu. Znači sva TD pa tako i Grad Pula imaju tu 
uslugu... i ono po načelu, što je bilo je. Međutim, išla sam provjeravati javne ponude i javne 
nabave za 2021. godinu i vidjela sam da taj kontroling, u stvari  znači, npr. Grad Pula ima u 
planu nabaviti tijekom 2021. godine isprva vrijednost od 57.000 kn, a sva trgovačka poduzeća, 
možda ne baš sva jer sam stigla provjeriti nekih 8-9 TD, imaju istu uslugu koja vrijedi 24-
25.000,00 kn, a to je kontroling. Prema informacijama koje sam dobila uslugu kontrolinga za 
sve vrši ista tvrtka COIN d.o.o. S obzirom da postoji mogućnost da se napravi objedinjena 
javna nabava kako bi se ta usluga možda mogla na tržištu dobiti povoljnije ili bi tržišno 
natjecanje omogućilo natjecanje više subjekata, pa bi onda vjerojatno bilo jeftinije. Tako 



 
postoji zapravo niz mogućnosti. Vidjela sam da se jako puno troši na tonere itd. sada da ne 
duljim. 
Drugo pitanje je za direktora Herculanee, a se odnosi na učestalu neispravnost mehanizama 
otvaranja polu-podzemnih spremnika za otpad. Radi se o pritužbi građana koji koristi spremnik 
na križanju Tartinijeve i Radićeve ulice i koji je više puta bio neispravan pa nisu mogli odložiti 
smeće. Tražili su novu karticu, ali su im u Herculanei rekli da su kartice skupe i da ih ne 
zamjenjuju pa neka se prošeću do prvog slijedećeg seta spremnika. Stariji sugrađani imaju 
problem s vrlo složenim postupkom otvaranja spremnika, a nisu dobili nikakve upute, niti im je 
itko pokazao kako se to radi. Zato se često i lome dijelovi poklopca, poput ručice za otvaranje, 
jer ljudi pokušavaju silom otvoriti poklopac. Herculanea je sve te probleme trebala 
pretpostaviti prilikom kupovine baš te tehnologije. Zbog čestih kvarova, ljudi smeće ostavljaju 
pored kontejnera, a na Monte Zaru je čak Herculanea pored tih novih skupih polu podzemnih 
spremnika, koji su očito u kvaru, postavila dva stara obična kontejnera. Pitanje za direktora 
Herculanee je, kako rješavaju problem neispravnih kontejnera i koliko se podigao postotak 
odvojenog prikupljanja otpada u MO Stari Grad s tim sustavom odvojenog prikupljanja koji je 
prvi dobio te ukopane kontejnere? Naime, prvi izvještaji za 2021. godinu su vrlo loši i postotak 
se u Puli podigao samo za 1 do 2 %. Daleko je to od 50% koliko smo 2020. dužni odvojeno 
prikupljati po Zakonu i zbog čega smo već platili, najprije 600.000 kuna kazne, a prošle godine 
više od 900.000 kuna kazne. Svake godine plaćati ćemo sve više kazne, a za to je odgovorna 
Herculanea koja nije dobro posložila sustav. 
 
VESNA SAJIĆ 
Vezano za pitanje za javnu nabavu za kontroling koji je obavljalo t.d. COIN za Grad Pulu 
htjela bih samo napomenuti da bivši Upravni odjel za financije i opću upravu nije provodio taj 
dio postupka javne nabave. Naime, kako se radilo o jednostavnoj odnosno bagatelnoj nabavi, 
za Grad je to provodio nadležni upravni odjel za prostorno uređenje komunalni sustav. 
Naravno da se objedinjena javna nabava za Grad i TD može provesti objedinjeno i svaki 
prijedlog je dobrodošao, tako da se taj dio može staviti u plan za buduće i provesti objedinjeni 
postupak javne nabave i za kontroling. Što se tiče tonera, znači za tonere i sav kancelarijski 
materijal provođen je postupak objedinjene nabave, kako za Grad tako i za sva TD i ustanove 
na području Grada i tu se javila zajednica ponuditelja u prijašnjem postupku, a i u postupku 
koji je ove godine okončan. Znači to je bio otvoreni postupak i radi se o velikim vrijednostima 
pa je proveden postupak objedinjene nabave za sve. 
 
IGOR STARI 
Podzemni i polupodzemni spremnici uobičajena su praksa rješavanja nekih problema u svijetu, 
Europi, gradovima pa smo i mi u Puli isto tako pokušali, u dijelovima grada gdje imamo 
problem, sa individualizacijom koristiti neka suvremena tehnološka rješenja kako ste naveli. 
Mislim da ne bih rekao da naši ljudi ne prihvaćaju te tehnologije. Da ima problema, ima ih, 
tehničkih problema imamo. Da se trebala napravit jedna brošura koja bi pojasnila korištenje 
korisnicima, to je bilo u planu, ali je to sve stalo i nadam se da će se sa tim ići dalje. Na žalost 
došle su nam serije kartica koje su bile tehnički neispravne i mi smo od dobavljača zatražili 
promjenu tih kartica te su one u isporuci, tako da ćemo te kartice promijeniti. Što se tiče ovog 
slučaja, poznat mi je taj slučaj od gospođe i nije istina da mi ne mijenjamo kartice. Međutim, 
morate shvatiti da individualizacija u pojedinim dijelovima grada je jednostavno nemoguća i da 
je nemoguće provesti je na način da se omogući načelo onečišćivača. Drugi element je element 
koji moramo sagledati, ja kažem da smo nekad imali 2000 posuda, danas imamo skoro 40.000. 
Ako se Grad odluči za odvajanje bio otpada doći ćemo na 60.000 posuda. Znači 60.000 posuda 
treba servisirati, trebat će jako dobro razmišljati o onom ekonomskom aspektu, jer 2.000 
posuda koje su nekad bile radili smo sa tridesetak ljudi. Danas ih imamo nekih 56 u zimskom 



 
periodu, a nekih 80 ljeti, a što će doći kad bude 60 posuda. Sve je to neki novac, za to postoje 
neka suvremena tehnološka rješenja, mi smo tu da ih primijenimo i najbolji način da našim 
korisnicima omogućimo što lakše korištenje, da povećamo postotak odvajanja. Kad su me 
pitali za to povećanje postotka odvajanja, u centru grada to su prvih 15 mislim lokacija koje 
smo napravili. Na žalost, prije slušam problem terasa pa slušam o širenju tih stolova pa bih se 
vezao isto i na to da nažalost podzemni spremnici u centru grada služe samo isključivo 
građanima, a ne poslovnim subjektima. Nažalost nismo u mogućnosti kontrolirati na neki način 
korištenje podzemnih spremnika od strane poslovnih subjekata, koji posuđuju ključeve, 
razbijaju... itd. Oni imaju u centru grada zaseban režim odvoza. Imaju mogućnost na dnevnoj 
osnovi tri puta odvoziti otpad, imaju mogućnost da dvaput u toku dana odvoze koristan otpad. 
Prema tome za njih u potpunosti drugačiji režim. Nažalost tako je kako je. Mislim da se tu isto 
moraju uključiti komunalni redari ukoliko želimo dovesti u red taj sustav. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Zahvaljujem na odgovoru i iskoristila bi pravo na mišljenje, budući da se još jedno pitanje 
odnosilo na tako mali postotak povećanja, recikliranja. Budući da je obaveza naša bila 
organizirati sakupljanje otpada na način da se 2022. osigura barem 50 % odvojenog 
prikupljanja otpada, Pula je zaista na jako niskim razinama pa nećemo zakonom predviđeni 
postotak od 50 % dostignuti još dugi niz godina, što znači da će grad Pula nastavljati plaćati 
jako velike kazne. Problemi koji se stvaraju oko prikupljanja otpada u gradu i ovih kontejnera 
koji se postavljaju kao novi sofisticirani, mogli su se riješiti prije predviđanja problema. Dakle 
ne možete najprije nešto postaviti, a onda se brinuti kako ljudi nisu educirani ili problemi koji 
nastaju. Znači mi smo prvi puta platili ako se ne varam 600.000,00 kn kazne zbog nedovoljne 
količine odvojenog prikupljenog otpada, pa prošle godine 900.000,00 kn. Znači taj će se novac 
svake godine povećavati, a to je sve zato što imamo jako neučinkovit sustav odvojenog 
prikupljanja otpada, bez obzira na silne novce koje smo potrošili na opremu. 
 
MIODRAG ČERINA prepušta postavljanje pitanja vijećniku Marinu Lerotiću. 
 
MARIN LEROTIĆ 
Pitanje za gradonačelnika. Prvo je ono što smo postavili i zadnji puta na vijeću, na pragu je 
kolege Jurkića. Da li ste možda održali sastanak sa turističkim djelatnicima i zdravstvenim 
djelatnicima vezano za situaciju uz koronu, kako bismo čim kvalitetnije i čim duže iskoristili 
ovu turističku sezonu jer svi skupa znamo kako je. Turistička sezona bitna je za naše 
ugostitelje, za radnike, za gradski proračun pa me zanima da li ste u tom vremenu između 
prošlog i ovog gradskog vijeća održali taj sastanak. 
Drugo pitanje vezano je za polivalentni centar Mehaniku slušao sam neki dan na jednom 
lokalnom radiju da ste rekli da ćete raskinuti ugovor vezan uz izgradnju polivalentnog centra 
mehanika, koji je bitan društveni, kulturni, poduzetnički jedan gradski projekt, gdje je i gotovo 
45.000.000,00 kn, ako se ne varam, bespovratnih sredstava iz europskih fondova. Zanima me 
da li je to istina da ćete raskinuti taj projekt i koji su razlozi za to.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Poštovani kolega hvala na pitanja koja su konkretna. Dakle što se tiče prvog pitanja, ja sam 
razgovarao sa gosp. Kozlevcem i dr. Stojanovićem i s članovima stožera o trenutačnoj situaciji 
i kakve oni planove imaju. To je zaista pod kontrolom, zanimala me situacija, pratimo svaki 
dan iz medija njihove aktivnosti tako da se nadamo da će sve to potrajati u dobroj situaciji.  
Što se tiče same turističke sezone i turističkih djelatnika, razgovarao sam s Turističkom 
zajednicom grada Pule, s malim iznajmljivačima, o problemima koji imaju. Nemamo 



 
konkretan odgovor u vašem smislu jer traje sezona, što će biti do godine i na koji način ćemo 
sanirati, vidjeti ćemo rajem kolovoza. 
Što se tiče projekta Mehanike posve konkretno ću odgovoriti. Sam projekt je iz ITU 
mehanizma se financira, plan je 35.000.000,00 kn i Država 9.000.000,00 kn što je gotovo 
45.000.000,00 kn. Međutim ostatak za izgradnju polivalentnog centra bi bio gotovo isti toliki 
za Grad i to je za nas neprihvatljivo. Dakle davati novih 40-45 moguće i 50.000.000,00 kn. 
Zaista novo zaduživanje bilo bi u ovom trenutku previše, dok imamo puno ostalih problema 
koje moramo rješavati, problema parkiranja itd, što su također suštinski problemi naših 
sugrađana. Također smatram za lokaciju da je to poplavno područje Razgovarali smo s 
arhitektima i stručnjacima, bili smo na tom na terenu i sama lokacija je upitna za posjet. Plan 
samog centra je upitan, koji je njegov program djelovanja, koliko ljudi treba zaposliti, na koji 
način će centar funkcionirati. Sam izgled polivalentnog centra je takav da izravno sa javnog 
otvorenog prostora ulazite u zatvoreni prostor, tako da smo naišli u tom dijelu na probleme. 
Osobno moj način promišljanja je bio taj, da bismo mi morali gotovo dupli iznos davati za 
izgradnju, što u ovom trenutku zaista nije dobro za Grad. Ne znam koliko će se zaraditi 
financija za dogodine i koliko ćemo imati novaca, ali siguran sam da s tim novcem od 45-
50.000.000,00 kn možemo puno toga dobroga napraviti u Gradu, a onda kada se stvari poslože, 
kada su financije sređene, kada izađemo iz ove Corona situacije, onda možemo u tom smjeru 
razgovarati. Slažem se s vama da smo mi smo grad kulture i moramo ulagati u takve nove 
prostore, ali sada nije trenutak za to. 
 
MARIN LEROTIĆ 
Kratko ću se osvrnuti na prvo pitanje, drago mi je da ste održali sastanak, a nisam razmišljao o 
godini 2022. ili onaj poslije, razmišljam samo o ovoj godini trenutnoj da Grad i turistički 
iznajmljivači, ugostitelji ali i zdravstveni djelatnici, da svi zajedno kao društvo učinimo sve što 
je moguće kako bismo sezonu čim više produžili, da se ne dogodi situacija kao što je bila lani 
kad se praktički naprasno nakon Velike Gospe gotovo sve ugasilo. 
Što se tiče polivalentnog centra Mehanike, ono koliko sam ja upoznat i koliko piše na 
stranicama Grada Pule, Grad Pula bi trebao sufinancirati s nekih 18,5 milijuna kuna, a ne sa 
40-50 mil. koliko ste vi rekli. Smatramo da je to jako dobar i zdrav projekt, društveno kulturno 
edukacijski pa i poduzetnički i za naše vlade ali i za naše poduzetnike. Ja bih predložio vama i 
predsjednici gradskog vijeća da možda napravimo tematsku sjednicu pa da se svim vijećnicima 
i zainteresiranoj javnosti predoči taj projekt, pa onda da i oni znaju što je trebalo biti i na kraju 
krajeva da vidimo hoće li to biti ili će se od svega toga odustati s obzirom da moramo isto tako 
reći da je već neki novac i uložen u projektnu dokumentaciju slično, što znači da taj novac više, 
odnosno bit će bačen u vjetar. Isto tako, kao što ste rekli, složili smo se da gotovo 
45.000.000,00 kn koje imamo na raspolaganju od strane Europske unije ali i Države naprosto 
neće biti iskorišteno.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Mislim da je broj od 85 mil. kuna, provjeriti ćemo taj podatak. Slažem se da na tu temu bude 
tematska sjednica. I simpatično je vidjeti kako IDS i HDZ surađuju, to je simpatično, samo 
mala digresija. 
 
SANJA RADOLOVIĆ 
Imam jedno pitanje, prvo za gradonačelnika, vezano za sam projekt Mehanike kada ste ga već 
spomenuli. Da li je istina da je sam projekt Mehanike imao, da tako kažem, poseban status, 
jedini unutar ITU mehanizma i obnove brownfield lokacija ocijenjen kao neuspješan zbog 
izuzetno loše pripremljene studije izvodljivosti pa se ponovo raspisao poziv samo za taj 
projekt.  



 
Grad Vodnjan i Sveučilište u Puli morali su se javiti na prvotni poziv, a projekt mehanika ima 
poseban, zaseban poziv, nakon plakanja bivšeg gradonačelnika i IDS-ove ekipe kod ministrice 
Tramišak, budući da je cijela studija izvedivosti napravljena katastrofalno, dakle kao da su je 
radili početnici u EU fondovima, a ne ekspertni tim ljudi odnosno konzultanata koje smo platili 
iz proračuna.  
Drugo pitanje. Budući da je sam gradonačelnik rekao da imamo prioritetnih stvari kao što je 
problem parkiranja, posebice ovo u doba ljetne sezone, tijekom nesnosnih gužvi, pitanje je 
dakle za pročelnicu Ingrid Bulian. Da li možete reći koliko je garažnih kuća planirano u 
posljednje 4 godine u Gradu Puli, koliko je trenutno "markica" za garažne kuće stavljeno u 
GUP/PPU Grada Pule. Zapamtila sam samo 4 što je bivši gradonačelnik obećavao - Dobrićeva, 
Žuta škola, Karolina, Marsovo polje, a nije izgrađena niti jedna. Da li je uopće izrađena 
projektno tehnička dokumentacija za neku od njih i zašto to nije. Molim da me izvijestite što je 
sa lokacijom Mandrač, da li ste zatražili možda i započeli pregovore s državom vezano za 
imovinsko-pravne odnose, budući da Grad koristi lokaciju za parking i po meni osobno, to bi 
bila jedna od najboljih lokacija za izgradnju garažne kuće u sklopu nekakvog javno-privatnog 
partnerstva.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Poštovana vijećnice, da istina je koliko je meni poznato iz papira koji su predočeni. To je 
koliko ja mogu reći i iznos o kojem smo govorili također, i ponovno javljanje na pozive itd. 
Prema tome, dajte da vaš odgovor dam pisanim putem prema onome što je meni predočeno. 
 
INGRID BULIAN 
Vezano za garažne kuće, spominjali smo u više navrata da na području Grada Pule ima 
konkretno, mislim da je 8 zona na kojima je baš određena namjena izgradnja garažne kuće. 
Međutim plan dozvoljava da se u drugim zonama garažne kuće izgrade tako da zapravo nema 
ograničenja u smislu koju ćemo lokaciju odabrati i ovdje gdje bi bilo najsvrsishodnije to 
graditi. Projektna dokumentacija za sada nije razrađena na razini da bi se odabrala neka 
konkretna lokacija. Naravno da se razmišljalo o tome da se konačno to pokrene. Zatražili smo 
rješavanje imovinsko-pravnih pitanja za lokaciju Mandrač. Međutim to je zasad još uvijek u 
fazi rješavanja. 
 
SANJA RADOLOVIĆ 
Ja bi samo molila ako mi se može dostaviti, ako i ostali vijećnici žele, dokumentaciju, dakle 
dopise koji su se slali službeno za resorna Ministarstva za lokaciju Mandrač. 
Htjela bih se zahvaliti gradonačelniku na odgovoru i reći da se nadam da se u buduće neće 
donositi takve paušalne odluke, da se ide u više milijunske projekte. Imat ćemo situaciju kao s 
Mehanikom vrlo brzo i sa pročistačem odnosno sa projektom Pula centar što i sami znate. 
Projekt koji gotovo iznosi 600.000.000,00 kn, a sama lokacija pročistača je vrlo sporna jer se 
Grad tamo spori sa Državom i pitanje je kako će se to riješiti, a projekt je otišao toliko daleko 
da su ishođene sve građevinske i lokacijske dozvole, a činjenica je da Pula nema pročistač, 
tako da se ja nadam da se ubuduće neće ići paušalno u takve više milijunske projekte.  
 
JADRANKA ČERNJUL 
Ja bih postavila pitanje gospodinu gradonačelniku, a vezano za prekomjeran broj galebova I 
golubova u našem gradu. S obzirom da nam grad pun turista, ljudi koji se šetaju po gradu, 
nazočila sam više puta, ali evo i prije par dana da su te ptice vrlo agresivne i ljudima otimaju 
hranu iz ruku. Što planirate po tom pitanju učiniti da bi se ta populacija smanjila. 
 
 



 
FILIP ZORIČIĆ 
Gradonačelnik se očito bavi svim temama pa tako i problemima s galebovima, ali što je u redu 
pitanje, korektno. Dakle koliko je meni poznato, problem da li se rješava postavljanjem 
umjetnih jaja i tako. U tom kontekstu mi smo već poslali pitanja i upite jednom od komunalnih 
poduzeća. S direktorom smo već pričali o tome. Znam samo da problematiku rješavaju po svim 
gradovima, tako da evo nastojati ćemo riješiti, zaista znam da napadaju ljude, uzimaju planine 
iz ruku, najviše iz otvorenih kontejnera itd. 
 
JADRANKA ČERNJUL 
Zahvaljujem gradonačelniku na odgovoru, svjedoci smo kako galebovi uzimaju iz koševa za 
smeće, iz ruku, i grad nam je prljav od galebova. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Budući je vrijeme za vijećnička pitanja isteklo, vijećnici koji nisu stigli postaviti pitanja imati 
će prednost na 4. sjednici Gradskog vijeća, a to su: 
 
SELMA IBRIŠAGIĆ 
MASSIMO BRAJUHA 
IGOR BELAS 
ELENA PUH BELCI 
SINIŠA GORDIĆ 
MONICA DEROCCHI 
KRISTIJAN BITERI, 
MARIJA MARKOVIĆ NIKOLOVSKI 
DUŠANKO BABIĆ 
SEAN SOLDATIĆ 
MIHA PAUS 
NOEL MIRKOVIĆ 
 
 
 
AD – 2 .  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 2. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA OD 14.07.2021. GODINE 
 
 
Na skraćeni zapisnik sa 2. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi pa predsjednica isti daje na 
glasanje te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

VIJEĆE sa 21 glasom  “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
usvojilo  

 
SKRAĆENI ZAPISNIK 
SA 2. JEDNICE GRADSKOG VIJEĆA OD 14.07.2021.  

 
 
 
 
 
 
 



 
AD - 3.      DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  

POSLOVANJU JAVNIH USTANOVA ZA 2020. GODINU:  
3.1. Dječji vrtić Pula  
3.2. Dječji vrtić „Mali svijet“  
3.3. Dječji vrtić–Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula – Pola 
3.4. Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda – Pula 
3.5. Pučko otvoreno učilište Pula  
3.6. Sportska zajednica Grada Pule 
3.7. Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
3.8. Istarsko narodno kazalište-Gradsko kazalište Pula 
3.9. JU Pula Film Festival  
3.10. Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2020. godinu i na Izvješće o radu Upravnog 

vijeća Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01. do 31.12.2020. 
 
Predlagatelj je gradonačelnik Grada Pule, a izvješća su obrazložili ravnatelji javnih ustanova, 
redom po točkama:  
1. ravnateljica Mariza Kovačević -Dječji vrtić Pula 
2. ravnateljica Sanja Subotić - Dječji vrtić Mali svijet 
3. ravnateljica Tamara Brussich - Dječji vrtić„Rin Tin Tin“ 
4. ravnateljica Loretta Morosin - Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda  
5. ravnatelj Aleksej Mišan - Pučko otvoreno učilište 
6. glavni tajnik Branko Uležić - Sportska zajednica Grada Pule 
7. ravnateljica Nela Načinović - Gradska knjižnica i čitaonica 
8. ravnateljica Gordana Jeromela Kaić - INK-Gradsko kazalište Pula 
9. ravnateljica Gordana Restović - Pula Film Festival 
10. Edvin Matko Juršić, zamjenik zapovjednika - Javna vatrogasna postrojba 
 
U objedinjenoj raspravi od 15 minuta sudjelovali su: Sanja Radolović (Klub SDP); Ivana 
Mohorović (Klub NL Filip Zoričić); Elena puh Belci (Klub IDS-ISU-Zeleni);  
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su: Igor Belas, Ana Fonović, Miha Paus, Selma Ibrišagić, 
Siniša Gordić, Dušica Radojčić. Odgovore na pitanja i dodatna obrazloženja dali su ravnatelji 
Mariza Kovačević-Dječji vrtić Pula, Tamara Brussich-Dječji vrtić „Rin Tin Tin“, Sanja 
Subotić - Dječji vrtić Mali svijet, Loretta Morosin - Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda, 
Aleksej Mišan - Pučko otvoreno učilište, Branko Uležić - Sportska zajednica Grada Pule, Nela 
Načinović-Gradska knjižnica i čitaonica Pula, Gordana Jeromela Kaić - INK-Gradsko kazalište 
Pula, Edvin Matko Juršić, zamjenik zapovjednika Javne vatrogasne postrojbe. 
 

Nakon iscrpne rasprave predsjednica zaključuje raspravu i daje na glasanje redom: 
-Točku 3.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  

VIJEĆE sa 21 glasom  “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo   

ZAKLJUČAK o usvajanju Izvještaja 
o poslovanju za 2020. godinu Dječji vrtić Pula 

 
-Točku 3.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  

VIJEĆE sa 21 glasom  “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo   

ZAKLJUČAK o usvajanju Izvještaja 
o poslovanju za 2020. godinu Dječji vrtić Mali svijet 

 



 
-Točku 3.3. te nakon glasanja utvrđuje da je  

VIJEĆE sa 19 glasova “ZA”, sa 2 glasa “PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo   

ZAKLJUČAK o usvajanju Izvještaja 
o poslovanju za 2020. godinu Dječji vrtić-Scuola dell'infanzia „Rin Tin Tin“ Pula-Pola 

 
- Točku 3.4. te nakon glasanja utvrđuje da je  

VIJEĆE sa 21 glasom “ZA”, bez glasa “PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo   

ZAKLJUČAK o usvajanju Izvještaja 
o poslovanju za 2020. godinu Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda-Pula 

 
- Točku 3.5. te nakon glasanja utvrđuje da  

VIJEĆE sa 10 glasova “ZA” i s 11 glasova “PROTIV” te bez „SUZDRŽANIH“ 
glasova 
NIJE USVOJILO Zaključak tj. 

IZVJEŠTAJ o poslovanju za 2020. godinu 
Pučko otvoreno učilište Pula 

 

- Točku 3.6. te nakon glasanja utvrđuje da  
VIJEĆE sa 10 glasova “ZA” i s 11 glasova “PROTIV” te bez „SUZDRŽANIH“ 

glasova 
NIJE USVOJILO Zaključak tj.   

IZVJEŠTAJ o poslovanju za 2020. godinu 
Sportska zajednica Grada Pule 

 
- Točku 3.7. te nakon glasanja utvrđuje da je  

VIJEĆE sa 21 glasom “ZA”, bez glasa “PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo   

ZAKLJUČAK o usvajanju Izvještaja 
o poslovanju za 2020. godinu Gradska knjižnica i čitaonica Pula 

 
- Točku 3.8. te nakon glasanja utvrđuje da je  

VIJEĆE sa 21 glasom “ZA”, sa bez glasa “PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo   

ZAKLJUČAK o usvajanju Izvještaja 
o poslovanju za 2020. godinu Istarsko narodno kazalište – Gradsko kazalište Pula 

 
- Točku 3.9. te nakon glasanja utvrđuje da je  

VIJEĆE sa 21 glasom “ZA”, bez 2 glasa “PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo   

ZAKLJUČAK o usvajanju Izvještaja 
o poslovanju za 2020. godinu Javne ustanove Pula Film Festival 
 

- Točku 3.10. te nakon glasanja utvrđuje da je  
VIJEĆE sa 21 glasom “ZA”, bez glasa “PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo   
ZAKLJUČAK o davanju suglasnosti na Izvješće 
o radu Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2020. i Izvješće o radu Upravnog vijeća Javne  
vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01.-31.12.2020. godine  

 



 
 
AD – 4. DONOŠENJE ODLUKE O PROVEDBI POSEBNIH MJERA  
  SPRJEČAVANJA ODBACIVANJA OTPADA U ODNOSU NA LOKACIJE   

NA KOJIMA JE U VIŠE NAVRATA UTVRĐENO NEPROPISNO  
ODBACIVANJE OTPADA NA PODRUČJU GRADA PULA-POLA 

 
 
PREDLAGATELJ je Gradonačelnik Grada Pule, a uvodno obrazloženje o prijedlogu akta dala 
je Ingrid Bulian, p.o. Gradonačelnika, pročelnica Upravnog odjela za prostorno planiranje i 
zaštitu okoliša. 
 

Budući da na prijedlog Odluke nije bilo primjedbi ni rasprave, predsjednica daje na 
glasanje Točku 4. te nakon glasanja utvrđuje da je  

 
VIJEĆE sa 18 glasova “ZA”, bez glasa “PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo   
 

ODLUKU o provedbi posebnih mjera 
sprječavanja odbacivanja otpada u odnosu na lokacije  na kojima je u više navrata  
utvrđeno nepropisno odbacivanje otpada na području Grada Pula-Pola 

 
(napomena: tijekom točke 4. prije glasanja sjednicu je neopravdano napustio Miodrag Čerina, a 
vijećnici Ardemio Zimolo i Marin Lerotić privremeno su izašli iz vijećnice) 
 
 
 
AD – 5. DONOŠENJE ODLUKE O UVJETIMA I POSTUPKU ZA IZBOR  
  KANDIDATA ZA ČLANOVE UPRAVNIH VIJEĆA USTANOVA ČIJI JE  

OSNIVAČ GRAD PULA-POLA 
 
 
PREDLAGATELJ je Gradonačelnik Grada Pule, a uvodno obrazloženje o prijedlogu akta dala 
je Elvira Krizmanić Marjanović, p.o. Gradonačelnika pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti i mlade 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je Elena Puh Belci, Ardemio Zimolo i Mirko Jurkić te je 
odgovore na pitanja i dodatno obrazloženje dao predlagatelj, gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je  

 
VIJEĆE sa 15 glasova “ZA”, bez glasa “PROTIV” i sa 5 „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo   
ODLUKU 
o uvjetima i postupku za izbor kandidata za članove upravnih vijeća ustanova 
čiji je osnivač Grad Pula-Pola 

 
 
 
 
 



 
AD – 6. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O UTVRĐIVANJU PRIJEDLOGA ZA  
  IMENOVANJE SUDACA POROTNIKA OPĆINSKOG SUDA U PULI-POLA 
 
 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja pa je prijedlog Zaključka obrazložio Dušanko 
Babić, predsjednik Odbora. 
 
U raspravi je sudjelovao Siniša Gordić u ime Kluba SDP, a za pojedinačnu raspravu nije se 
nitko  prijavio. 
 
Odgovore na pitanja u raspravi dao je Dušanko Babić, predsjednik Odbora za izbor i 
imenovanja. 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je  

 
VIJEĆE sa 20 glasova “ZA”, bez glasa “PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo   
 ZAKLJUČAK 

o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika 
Općinskog suda u Puli-Pola 

 
 
 
Time je dnevni red da iscrpljen te Predsjednica Gradskog vijeća zaključuje 3. sjednicu 
Gradskog vijeća. Dichiaro conclusa la 3 sessione del consiglio municipale della Citta' di Pola. 
 
 
Dovršeno u 22:15 sati 
 
 
 
KLASA:021-05/21-01/83 
URBROJ:      
Pula, 28.07.2021. 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 

PREDSJEDNICA 
Dušica Radojčić v.r.  

 


